

Vendredi, le 30 octobre 2020
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE



LA VILLE CÉLÈBRE LA SEMAINE NATIONALE DE L'IMMIGRATION FRANCOPHONE

Welland, ON – La ville de Welland célèbre la Semaine nationale de l'immigration francophone : Bâtir des communautés grâce à la diversité-du 1er au 7 novembre 2020. 611 000 Franco-Ontariens vivent dans la province, et la ville de Welland est fière d'être une des 26 régions de l'Ontario désignées francophone. La ville de compte une population de 52 293 habitants, dont 11% sont francophones.

L'immigration francophone a un impact significatif dans l'histoire du Canada. Pendant des siècles, des francophones en provenance d'Europe et d'Afrique sont arrivés au Canada en quête d'unité et d'opportunités. Welland continuera d'être une porte d'accès accueillante pour les immigrants francophones et est fière d'être une ville de choix pour les immigrants francophones.

"La Semaine nationale de l'immigration francophone nous donne l'opportunité de célébrer notre communauté francophone et d'accueillir de nouveaux résidents dans notre ville," de dire le maire Frank Campion. "Respecter le multiculturalisme est important parce que ça suscite des discussions pertinentes qui nous aide à progresser en tant que ville cosmopolite."

La Semaine nationale de l'immigration francophone est coordonnée par la Fédération des communautés francophones et acadiennes du Canada et par les réseaux en immigration francophone du Canada. Des activités se déroulent un peu partout au Canada, y compris des célébrations dans les écoles, des ateliers, et des sessions de formation.

Pour plus d'information sur la Semaine nationale de l'immigration francophone, nous vous invitons à visiter le site Web immigrationfrancophone.ca. Pour obtenir de l'information sur la ville de Welland et pour avoir accès à la section en français du site Web de la ville, veuillez visiter www.welland.ca/Francophone/index.asp.

-30-

Personne à contacter: Maire Frank Campion
905-735-1700, poste 2101
mayor@welland.ca

Friday, October 30, 2020
FOR IMMEDIATE RELEASE

CITY OBSERVES NATIONAL FRANCOPHONE IMMIGRATION WEEK

Welland, ON - The City of Welland is observing National Francophone Immigration Week: Building Community Through Diversity from Nov. 1 – 7, 2020. With more than 611,000 Franco-Ontarians living in the province, Welland is proud to be one of Ontario's 26 designated Francophone areas. Eleven percent of Welland's population is Francophone.

Francophone Immigration has a significant impact on Canadian history. For centuries, Francophones from Europe and Africa have come to Canada in search of unity and opportunity. Welland will continue to be a welcoming gateway to Francophone immigrants and is proud to be one of Niagara's choice cities for French-speaking immigrants.

"National Francophone Immigration Week allows us the opportunity to celebrate our French-speaking community and also welcome new residents to the city," said Mayor Frank Campion. "Observing multiculturalism is important because it inspires relevant discussions that help us progress as a diverse city."

National Francophone Immigration Week is coordinated by the Federation of Francophone and Acadian Communities of Canada and Francophone immigration networks across the country. National activities take place all over Canada, including school celebrations, workshops, and training sessions.

Visit immigrationfrancophone.ca for more information on National Francophone Immigration Week. For information on the City of Welland and to access the city's French-language section of the website, visit www.welland.ca/Francophone/index.asp.

-30-

Contact: Mayor Frank Campion
905-735-1700 Ext. 2101
mayor@welland.ca